
Zápis z komise školství ze dne 10. 11. 2021 

 

1. Zahájení komise – předseda komise pan Oto Šorna zahájil komisi přivítáním účastníků  

  

2. Konkurzní řízení na pozici ředitele/ky našich příspěvkových organizací 

Pí místostarostka Ivana Šestáková informovala komisi, že počínaje lednem 2022 bude postupně 

vyhlášen konkurz na pozici ředitele/ky u všech našich příspěvkových organizací. 

Harmonogram vyhlášení je následující: 

1) Mateřská škola Albrechtická – leden 2022 

2) Mateřská škola Letců – únor 2022 

3) Základní škola Praha – Kbely – březen/duben 2022 

 

Všichni ředitelé budou vyzvání k určení pedagogického zástupce do výběrové komise na základě 

tajného hlasování v pedagogické radě. 

V případě konkurzního řízení u základní školy bude určen ještě člen za Školskou Radu, kde projevila 

zájem pí Alžběta Štědrá. 

 

3. Dopravní situace ve Kbelích od 15. 11. 2021 

Pí místostarostka Ivana Šestáková informovala komisi o plánované uzavírce ul. Mladoboleslavská, a 

to v úseku od křižovatky Polaneckého přes křižovatku Vrchlabská. 

Objízdná trasa povede ulicemi Polaneckého, nově otevřenou Toužimskou okolo ZŠ, dále kolem pošty, 

Železnobrodskou a Žacléřskou zpět na Mladoboleslavskou. Po pěti dnech bude otevřena křižovatka 

Mladoboleslavské a Vrchlabské. 

Zároveň bude zavřena i Hornopočernická, cesta ze Satalic do Kbel povede přes Vinoř. 

Opatření ROPIDu (autobusy) ještě nejsou k dispozici. 

Směrem k rodičům půjde informace prostřednictvím Bakalářů. 

 

4. Covid-19 

Ředitel Mgr. Přibil sdělil, že škola již nebude informována Hygienickou stanicí o nařízených 
karanténách u žáků. 
Nyní bude vše záviset na komunikaci rodičů se školou. 
 
Ředitel Mgr. Přibil informoval komisi o vzniklé situaci u třetích tříd. 
Vzhledem k výskytu pozitivních dětí byli zavoláni rodiče s informací o vyzvednutí dětí ze školy 
z důvodu možného kontaktu s pozitivní osobou.  



Děti, které rodiče nemohli vyzvednout ihned, již neměly umožněno dostat se do jídelny na oběd. 
Nebylo jim poskytnuto náhradní řešení, např. dovezení jídla do tříd nebo možnost použití jídelny až 
po všech ostatních strávnících. Děti takto zůstaly hladové až do odpoledního příchodu rodičů. 
Pan ředitel vyhodnotil situaci jako selhání lidského faktoru a informoval, že ze situace vyvodil 
kázeňský postih. 
 
Místostarosta Ing. Petráň uvedl, že souhlasí s omezením vstupu dětí do jídelny, s tím, že situace měla 
být řešena alternativně (dovoz jídla do třídy apod.) a že zde významně selhala komunikace uvnitř 
školy. 
 
V návaznosti na toto, proběhlo opětovné seznámení učitelů s postupem v případě výskytu pozitivních 
dětí při testování. 
 
Pí Kolaříková se dotazovala, zda v případě výskytu pozitivních dětí v jedné třídě by šlo zrušit slučování 
tříd na odborné předměty, popř. na jazyky. Dále také zda by šla v takové třídě nastavit preventivně 
distanční výuka. 
 
Mgr. Přibil uvedl, že zájem školy je, aby děti zůstaly co nejvíce ve škole. Omezit slučování na odborné 
předměty (např. robotika) nelze. 
 
 
Situace v souvislosti s Covid-19 je  obou našich mateřských školách zatím dobrá. Vyskytují se spíše 
klasické podzimní virózy. Nicméně opět se množí nešvar dávat do školky nachlazené dítě (kašel, 
zabarvená rýma apod.). 
Školky se snaží apelovat na rodiče, aby v těchto případech nechávali děti doma. 
 
 
 

5. Spolupráce MŠ a ZŠ 

Ředitel MŠ Letců Bc. Ptáčník informoval komisi o jedinečném a novém projektu, který vzniká ve 

spolupráci našich mateřských škol a základní školy. 

Jedná se o sdílení informací a postupů vzdělávání u předškolních dětí mezi učitelkami předškoláků 

z mateřských škol a učitelkami prvních ročníků základní školy. Lze takto určitým způsobem sjednotit 

postupy a přípravu předškoláků. Veškeré informace budou poskytnuty samozřejmě  pouze se 

souhlasem zákonných zástupců dětí. 

Díky tomuto dostanou paní učitelky z prvních tříd ucelené informace o svých nastupujících 

prvňáčcích, což významně pomůže v práci a ve sžívání se v prvních týdnech po nástupu do 1. třídy. 

Spolupráce bude významná i v komunikaci mezi pedagogy ze všech třech institucí a sdílení 

zkušeností. 

Dne 16. 11. 2021 proběhne první setkání pedagogů ze školek s pedagogy ze školy. 

 
 

6. Kapacita školských zařízení 

Místostarostka Ivana Šestáková informovala, že demografická studie se naplňuje v prostřední výši. 

Předpokládá se mírný nárůst do roku 2030, poté stagnace a po roce 2040 klesající tendence. 



Pro účely navýšení kapacity ZŠ byl pořízen statický posudek budovy školy a bohužel nedovoluje další 

nástavbu. 

V řešení jsou další možnosti jako např. mobilní buňky, přístavba vedle staré tělocvičny. Nedílnou 

součástí je samozřejmě nutnost sehnat finanční prostředky. 

 

 
  
Nové jednání komise školství bude 1. 12. 2021 od 17:00. 
 

 

Zápis vyhotovila: Martina Pavlátová, Dis. 


